

မြို့နယ်အဆင့် လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

အမိန့် ၁၈ မြို့နယ်လူမှုရေးရာ လူ့ဆိုင်ရာများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်

၁.၁ လက်လှမ်းမီချောက်ပုံနိမ့် (လမ်းနှင့် ခိုအောင်းရာ)						
၁	စက်တယ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ဆယ်လားစီ စသည်) မြင့် သွားလာလွယ် လေ့ရှိသည့် နှင့် မြို့မည်မျှထိရောက်သလဲ။ မြို့နှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ - ၆ နာရီ	၇ နာရီ - ၁၂ နာရီ	ညပိုင်းခန်း
		မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ	ဘုရား၊ ချောင်း၊ ခြံပိန်တိုက်	ဂရုင်း၊ စက် ဆိုက်	ဆော်ပိုင်၊ ကြိုင်ချောင်း	
	မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ				မင်္ဂလာတိုင်း၊ တန့်ခရော	
၂	မည်သည့်နေရာများ၏ မြို့သို့ သွားသော အခက် ကုန်လမ်း သို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာတက်ရှိစတိုင်များ၌ မော်ဂြုပ်အကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ ပြစ်တတ်ပါသနည်း။ ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရသည့်အကြောင်းများ အပေါ် မှတ်တမ်း သတ်မှတ်ရာ စာတိုက်များ၌ ရှာဖွေမှုများ စောင့်ရှောက်	မီးသတ်ရေးမှူး၊ ရေကန်၊ ရေကန်၊ ရေကန်၊ ရေကန် စသည်	လက်နှက်ကိုင် တိုက်ပိုက်မှု ဖွဲ့စည်း	အခြေခံအဆောက် အအုံ စတင်ဖွဲ့စည်း မှီငြမ်း	အခြေခံ (မိမိအသုံးပြုပါ)	အခြေခံ (မိမိအသုံးပြုပါ)
	ဘက်ကျွန်း	-	-	-		မီးချောင်း၊ ဗွားရှာပယ်

၃	စက်တင်ဘာ (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာစီ စသည်) ဖြင့် သွားလာရေး ကိရိယာအင်စုနှင့် အခြားဆိုင်ကွန်ပရက်ဆာနှင့် မည်မျှပေးပါသလဲ။	စီဒင် ၆၀ အတွင်း	၂ နှစ် - ၃ နှစ်	၄ နှစ် - ၆ နှစ်	၇ နှစ် - ၁၂ နှစ်	ဥပဒေပေး
	ကုန်ပစ္စည်းနှင့် အခြားပစ္စည်း	ကုန်ပစ္စည်း				
	ကုန်ပစ္စည်းနှင့် အခြားပစ္စည်း		ပိုင်ဆိုင်မှု	အခြား	အခြား	အခြား

၁.၂။ အခြားထုတ်လုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်ပေးအဖွဲ့အစည်းများ

စုစုပေါင်းကျွမ်းကျင်မှု		တိုင်ရင်သား		အခြား		အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း လုပ်ငန်းများ
ကျွမ်းကျင်မှု	မ	အသက်	အခြား	အသက်	အခြား	
၁၇၀၆၂၆	၁၇၃၆၃၉	ပမာ ကတင်	ကချင် ချင် ဖွန် ဂျင် ရှယ်	မြန်မာအသံ	ကတင် ချင် ဖွန် ဂျင် ရှယ်	လယ်ယာ၊ မွေးမြူရေး၊ ဆေးကုသရေး၊ ဆေးကုသရေး၊ ဆေးကုသရေး

၁.၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့်လူမျိုးစုအချက်အလက်ပေးအဖွဲ့အစည်းများ

- မြို့နယ်ရှိ စုစုပေါင်းစီ၊ ရာခိုင်နှုန်းမည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်းရပ်ရွာအရေအတွက်၌ အောက်ပါထိခိုက်လွယ်သည့်လူမျိုးစုအဖွဲ့အစည်းများ ပါဝင်ပါသလဲ။
- ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက် ပေးပြုပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စုအမည်များ ကို စာရင်းပြုစုပါ။

အထက် အခြေခံပညာ အဖွဲ့အစည်း	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ အချက်အလက်အရ အဖွဲ့အစည်း	အဖွဲ့ဝင်များ အဖွဲ့အစည်း	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ
၇၀%	၅၅	၅၅	၅၀%
အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ
၅၅	၃၀%	၃၀%	၃၃.၃၃%
အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ	အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များ
၂၀%	၂၅%	၂၅% x ၃၀%	၅၅ပါ။



အခန်း ၂။ MCCT အစီအစဉ်နှင့် ခံစားခွင့်များအား လက်လှမ်းမီရရှိနိုင်ရေး၌ အဟန့်အတားဖြစ်စေသည့်အရာများကို ဆန်းစစ်ခြင်း

	စာရင်းသွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/ သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ?
တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ (မတူညီသည့် ဘာသာစကား)  (ကစဉ်)	ဘာသာစကားမတူညီ သည့်အတွက် စာရင်း ကောက်ယူရာတွင် တိကျသည့်စာရင်း မရှိပါ။	ဘာသာစကားမတူညီ သည့်အတွက်ထောက် ပံ့ကြေးပေးရာတွင် အခက်အခဲရှိခြင်း။	ဘာသာစကားမတူညီ သည့်အတွက် သင်တန်း တွင် နားမယူနိုင်သည့် အခက်အခဲများ ရှိခြင်း။	ယခုအဆင့်၌ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။ ဘယ်ဘက်ရှိ အကွက်များမှ ဆွေးနွေး ရှာဖွေသည့် အချက် အလက်များသည် လုပ်ငန်းစဉ် များ ရေးဆွဲရာ၌ အသုံးပြု မည်ကို မျက်လုံးထဲမြင်လာ စေရန်အတွက်သာ ဖော်ပြ ထားခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုအကွက်သည် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ ရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။
စာတတ်မြောက်မှု  (အားနည်းသူ)	အားနည်း သည့်အတွက် အခက်အခဲရှိခြင်း။	အခက်အခဲရှိခြင်း။	နားမယူနိုင်မှု အားနည်းခြင်း	
ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ်သူ	-	-	-	

ဘာသာစကားမတူညီ  
သည့်အတွက်  
အချက် ကျင့်စားကာ  
သာစကား ပြော  
ကြားနိုင်စေရန်  
စာနည်း စာပေး  
ပေးအောင်မြင်စေခြင်း  
ပါသည်။  
စာတတ်မြောက်မှု  
နားမယူရုံဖြင့်/  
ပွတ်လွယ်သော  
စကားလုံး အသုံး  
အနှုန်းများဖြင့်  
သင်ကြား ပေးလျှင်  
အဆင်မပြေနိုင်ပါ။

<p>နိုင်ငံတွင်း နေရပ်ရွာနှင့် ခြေပြောင်းသူများ</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	
<p>ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာမှ ဝေးလံသည့် နေရာ၌ နေထိုင်သည့် အိမ်ထောင်စုများ</p>	<p>အိုးအွားလာရာတွင် ဝေးလွန်းသောကြောင့် အခက်အခဲရှိခြင်း။</p>	<p>ဝေးလွန်းသောကြောင့် အွားရောက်ထောက်ပံ့ရာတွင် အခက်အခဲ ရှိခြင်း။</p>	<p>အိုးထေး၍ အွားလာရာ တွင် အခက်အခဲရှိသော ကြောင့် ငွေဒေသနာတို့ တက်ရောက်ရန် အချိန်မလေး ခြင်း။</p>	<p>အနီးစပ်ဆုံး စုစုပေါင်း ဖြေလျှပ်ပေး ခြင်းဖြင့် အဆင်ပြေ ခြင်းပါသည်။</p>
<p>ချို့တဲ့နွမ်းပါးသည့် မိသားစုများ</p>	<p>ကျန်းမာရေးအပူပူလျှင်၍ နေအိမ်အခြေမာကျောကြောင့် ဆောင်းရာ၌ အခက်အခဲရှိခြင်း။</p>	<p>ကျန်းမာရေးအပူပူလျှင်၍ ထောက်ပံ့ခြင်း။</p>	<p>အားထက်ရေးစီကြောင့် အထူးအထူးအပူပူများ လျှော့စုသောကြောင့် ဆောင်းရာ၌ တက်ရန် အချိန်မလေး ခြင်း။</p>	<p>ကျန်းမာရေးအပူပူလျှင်၍ များပြန်၍ တက်ရေး လျှော့စုသည့်အခါ ရှေ့တွင်လျှင် အဆင်ပြေ ခြင်းပါသည်။</p>
<p>ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	



<p>မိဘမဲ့များ</p>	<p>တိကျခြေခံကန်သည် စာရင်းများ ရရှိနိုင်ရန် အကဲခတ်ခြင်း။</p>	<p>တစ်နေရာမှတစ်နေရာ သို့ ရွှေ့ပြောင်းနေသူ များဖြစ်၍ စာတက်ပုံ စာတွင် အခက်အခဲရှိခြင်း</p>	<p>သင်တန်းတက်ရောက် ရန် အခက်အခဲရှိခြင်း</p>	<p>ရုပ်ကျွေး / စာရေး များ၏ သတင်းစာ ချက်များ၊ ရာအိမ်ခြံမြေ / ဆယ်အိမ်ခြံမြေများ ဧက သတင်းစာပျံ့နှံ့ရေးကြောင့် အခက်အခဲရှိခြင်း</p>
<p>မသန်စွမ်း မိသားစုဝင်များ ရှိသည့် မိသားစုများ</p>	<p>အခက်များ ရှိနိုင်ပါ သည်။ ကြေးငွေတစ်စုံတစ်ရာ ရရှိရန် ခက်ခဲပါသည်။</p>	<p>ငွေကြေး စေတနာပုံ သည် အခါအခါမျှ ယုံ ကြည်ရသူ ကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦး ရှိရန် လိုအပ်ပါသည်။</p>	<p>ကိုယ်ပိုင်သင်တန်းတက် ရောက်ရန် အခက်အခဲရှိ ခြင်း [ ကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦးထားရှိပြီး အဆင်ပြေ စေရန် ]</p>	<p>ယုံကြည်စိတ်ချ ရသော ကိုယ်စား လှယ်စာရေးတစ်ဦး ထားရှိပေးခြင်းဖြင့် အဆင်ပြေစေရန်</p>
<p>(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။</p>		<p>အမည်။</p>	<p>ခွေန် ချယ်စိန်</p>	
		<p>ရာထူး။</p>	<p>C ၃ - ဦးစီးဌာန</p>	
		<p>လက်မှတ်။</p>	<p><i>[Handwritten Signature]</i></p>	
		<p>နေ့။</p>	<p>၃၀ - ၈ - ၂၀၂၀</p>	